



## 臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展專冊

配合郵展盛事，特於郵展第 2 天(112 年 8 月 12 日)推出「臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展專冊」1 款，共發售 8,000 冊，每冊售價新臺幣 1,250 元。內含票品如下：

- 一、臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展系列郵票：亞展紀念郵票 4 枚、「彩瓷展風華」小全張 1 張、「SANRIO CHARACTERS」小全張 2 張、「藝寫寶島情」郵票 2 枚、「百蝶耀經典」郵票 2 枚、第 112 號郵資票出售機以藍、紅、綠 3 色打印之「紫斑蝶郵資票」3 枚。
- 二、限量版專屬贈品：亞展紀念郵票試色票 1 張、「藝寫寶島情」及「百蝶耀經典」小版張各 1 張。

## TAIPEI 2023 – 39<sup>th</sup> Asian International Stamp Exhibition

### Postage Stamp Pictorial

To mark the event of the TAIPEI 2023 – 39<sup>th</sup> Asian International Stamp Exhibition, Chunghwa Post has specially issued “TAIPEI 2023 – 39<sup>th</sup> Asian International Stamp Exhibition Postage Stamp Pictorial” on August 12, the second day of the exhibition.

With the quantity of 8,000, the stamp pictorial is sold at NT\$1,250 a copy.

This stamp pictorial includes five sets of stamps issued for the exhibition and three postage labels of “Purple Crow Butterfly Postage Label,” whose denominations are printed in blue, red and green by postage label vending machine No. 112. One sheetlet of color trial of “Stamp Exhibition Commemorative Issue” and one mini pane each of “Taiwan in Literature” and “*Myriad Butterflies*,” as exclusive gifts, are also included in this pictorial.